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Η Νομαρχία Θεσσαλονίκης δεν έχει λάβει από την Πολιτεία ούτε ένα ευρώ για τη σχολική
στέγη το τελευταίο οκτάμηνο, όπως επίσης και για τις οφειλές, ύψους 50 εκατομμυρίων
ευρώ προς τους εργολάβους, για σχολεία που έχουν ήδη παραδοθεί, για έργα σχολικής
στέγης που ολοκληρώνονται, για έργα που βρίσκονται στη φάση της δημοπράτησης, καθώς
και για αγορά οικοπέδων για ανέγερση σχολείων. Αυτό τονίστηκε στην διάρκεια της
συνάντησης του νομάρχη με την διοίκηση του ΟΣΚ.Ο κ. Ψωμιάδης έθεσε επιτακτικά το θέμα
της αγοράς οικοπέδου στην Καλαμαριά, καθώς και στο Ε’ Δημοτικό Διαμέρισμα του Δήμου
Θεσσαλονίκης, τα οποία απαλλοτριώθηκαν, όμως η προθεσμία για την αγορά τους από την
Πολιτεία εκπνέει το αμέσως επόμενο διάστημα. Συζητήθηκε ακόμη το ποια έργα, οι μελέτες
των οποίων είναι έτοιμες από πλευρά Νομαρχίας, μπορούν να ενταχθούν είτε στα ΣΔΙΤ είτε
στα ΠΕΠ, θέμα για το οποίο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος του ΟΣΚ υποσχέθηκαν ότι
θα συνδράμουν ώστε τα έργα να προωθηθούν και να απορροφηθούν τα σχετικά κονδύλια.
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